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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:600 Kameratillstånd på allmän plats

Regeringen har själv beskrivit att kamerabevakning inte bara är effektiv i 
brottsutredande syfte, utan den kan också ha förebyggande effekter på till 
exempel narkotikabrottsligheten vid allmänna platser som torg och parker. 
Kamerabevakning kan också leda till ökad trygghet och få fler människor att 
vistas på offentliga platser.

Med anledning av detta önskar jag fråga justitie- och migrationsminister 
Morgan Johansson:

Avser mininstern att förenkla förfarandet för kameratillstånd på allmän plats 
och i så fall hur? 

………………………………………

Louise Meijer (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-20
Besvaras senast
2020-12-02 kl. 12.00


